

价值工程

2010年8月中旬刊(总第211期/第29卷)
1982年创刊 2010年8月18日出版

中国价值工程学会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

名誉顾问:袁宝华 张彦宁 张宝明 苏立功
编委会主任:黄锦奎
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:
河北省科学技术协会

主办单位:
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:邵明信
总 编:高志彪
副总编:王乃静 沈岐平 宋辉 安景文
总 编 室:马慧霞 师瑞
电 话:0311-87024742

编辑部:马云巧 田彦 任海涛 丛林
范 文 孟慧玲 张聪娟 司义凤
周梦培 王丹丹 张 崇
电 话:0311-83020178
传 真:0311-87024742
投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com
责任编辑:高生明 王荷叶
封面设计:王金军
版面设计:韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N
国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311
国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局
国内发行:河北省报刊发行局
国外发行:中国国际图书贸易总公司
广告经营许可证:(石市)1301024D00032
印 刷:石家庄市联盟印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社
社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼A501室
邮 编:050091
国内定价:30.00元人民币
海外定价:30.00美元
商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

目 录

* 价值与创新 *

- 区域创新视角下西安统筹科技资源关系研究 王进富(1)
低碳经济释疑 黄蕾(3)
创新养老服务发展模式 完善养老服务体系 胡玉倩等(5)
浅析高新技术企业价值评估模型参数的确定 赵建生等(6)
辅导员在研究生创新意识培养中的工作初探 宋文娟等(8)
中国电石法PVC工业共生网络模型案例分析与比较 赵涛等(10)
基于客户差异化的价值分析方法 王立里等(12)

* 供应链-价值链 *

- 质量管理:装备质量管理的新模式 田燕等(14)
论价值链的构建对顾客价值的提升 崔军(15)

* 企业管理 *

- 浅析石化行业企业文化建设的原则与程序 黄炳海(17)
试论如何加强会计人员职业道德教育 王玉华(19)
中小企业物流发展问题分析 刘咏梅(20)
我国房地产企业内部控制存在的问题与对策 孙奕辉等(21)
河南饮食文化资源旅游开发现状及存在问题 崔丽娜(23)
基于波特“钻石理论”的山东省建筑业竞争优势分析 杨杰等(24)
基于企业可持续发展的和谐绩效评价体系构建 吴君民等(26)
基于模糊综合评价的员工个人信息化水平测评 张丽(28)
古村落旅游开发经营模式比较研究 白露等(30)
统筹资源配置,壮大河北省县域经济 高英华(31)
新型石油公司后勤服务外包模式研究 刘国红(33)
论孔子“仁”学思想在人力资源管理中的运用 吴博(36)
“后金融危机时代”我国物流业发展的机遇与挑战 崔亚琼(38)
产业集群发展中的政府作用探析 田卫东等(39)
浅谈企业人才流失问题与对策的研究 刘保成(41)
基于SWOT分析河西走廊之张掖旅游资源调查研究 郭爱丽(42)
坚持“五个注重”,推进企业廉洁文化建设 陶泓宇(44)
提高组装车间生产效率的途径和方法 李琴等(45)
武汉市企业能源强度影响因素实证分析 胡锐(46)
茂名地区移动通讯运营商的渠道现状分析 曾海亮(48)
佛山电力企业文化建设浅析 钟小茹(50)
提高安装服务水平,提升电力企业形象 王永权(51)

* 现代营销 *

- 基于专业建设的市场营销工学结合机制研究 周宏敏(52)
产品工艺设计在产品运营过程四大作用分析 黄家英等(54)

* 工程与质量 *

- 浅论设计中的结构选型对工程造价的影响 高汝江(55)
工程项目存在的风险及管理措施 夏伟(56)
基于代建制的工程项目建设模式分析 刘翔(57)
我国代建制模式的激励与约束机制研究 张君兰(58)
浅析阶段性控制在工程造价中的应用 黄云龙(60)
劲性骨架在桥梁工程设计中的应用 贾鹏等(61)
水利工程混凝土施工质量通病及处理 吴金成(62)
路桥工程中钢纤维混凝土的具体应用 吴文盛(63)
关于岩土工程检测中对探地雷达技术的应用分析研究 徐志建(64)
路桥工程现场施工中创优要点分析 刘加良(65)
招投标在工程造价管理方面的有效作用 沈丽霞(66)
大体积混凝土早期裂缝的施工控制 杨政远等(67)

浅析沂山生态农业园的规划设计	施宁菊 等(68)	工业设计与工程结构设计的衔接研究	周海海 等(135)
深基坑降水在地下室基础工程施工中的应用	徐捷(70)		

*** 建筑与施工 ***

浅谈建设单位对工程造价的管理	王小红(71)
浅析某大桥工程项目竣工决算审计工作	邓晓春(73)
高层建筑施工技术要点分析	马文武 等(74)
土建工程施工进度的控制与管理	刘国庆(75)
水利水电工程中聚丙烯纤维混凝土的特性研究	叶为民(76)
高层建筑给排水节能的实现	吴金应(77)
浅谈建筑中抗震设计理念的发展	蔡金兰(78)
试论建筑施工企业工程项目成本控制要点	薛玉高(79)
土建工程施工中各个工种配合措施分析	罗上盈(80)
浅析中西方传统文化对建筑的影响	孙楠(81)
浅析沥青混凝土设备的使用与管理	周锋恩(82)
浅谈建设项目工程管理的从业素质要求	高建明(83)
建设工程招标投标不同计价方法下的比较分析	王伟(84)
浅析可持续发展模式下绿色建筑的应用	陈文辉(86)
水泥性能与混凝土耐久性的关系分析	赵绪礼(87)
从杭州地铁湖滨站和世纪大道站基坑围护结构看第四道砼撑的优缺点	王少卿 等(88)
传统文化中的现代主义	陈擎 等(89)
建筑给排水设计中节能节水措施浅议	王靖莹(90)
浅议商场建筑电气设计	张桂艳(91)
刍议绿色建筑与可持续发展设计	陈广雄(92)
浅谈公路桥梁碗扣式满堂支架施工控制措施	张卫东(93)
浅析大空间建筑消防	王朝霞 等(95)
现浇钢筋混凝土楼板裂缝分析	纪红(96)

*** 理论与实践 ***

关于家庭遥控器的设计研究	杨帅(97)
油气配产问题的多目标规划模型及实证研究	何立华 等(100)
液压滑模在麻家梁回风立井内壁施工中的应用	苏永(102)
净水厂主要净水设备的改造	吴韬(104)
基于产业集群经济效果的内蒙古区域品牌建设的 SWOT 分析	陶军 等(105)
效用理论在飞行安全风险评估中的应用	高建国 等(107)
生态监测技术与我国生态监测工作现状综述	李松林(109)
居住区户外环境设计与思考	刘涛(110)
移动通信业感知服务质量评价体系研究	陈力 等(111)
基于循环经济的煤炭企业洁净煤技术指标分析与评价	刘海涛 等(113)
政府与中介组织:互动关系分析及协作机制构建	陈亚辉(114)
宝浪油田低渗含裂缝油藏水淹特征研究	江本宏 等(116)
全寿命周期费用管理在上海 LNG 项目建设中的应用	谢素敏(117)
腐蚀环境下结构疲劳强度 DFR 值计算	彭建鹏 等(118)

*** 财经金融 ***

农业补贴政策对农民收入的影响与对策	张绮萍(120)
模拟股指期货价格与现货价格关系研究	韩民 等(122)
基于博弈判断的股票期权行为激励控制策略	赫连志巍 等(126)
港股跃居全球之首,廉署肃贪功不可没	周瑶(127)

*** 工业工程 ***

浅析影响沥青拌合站烘干滚筒生产能力的因素	张儒增(129)
钢铁涂装前处理化学转化膜工艺发展概况	尹桂勤(130)
增产增注作业中的油层损害机理	韩宝中(131)
煤层气注入/压降测试方法分析及应用	黄天朋(132)
柴油机运行数据采集处理系统	余贤红 等(134)

*** 信息技术 ***

交通 GIS 道路评价以及导航的研究与展望	陈琳 等(137)
GIS 在古村保护和新村建设中的应用	黄巧芬 等(138)
浅谈我国土地信息系统的建设与发展	张宇 等(139)
城市遥感在数字城市中的应用	朱伟 等(140)
自动线典型失控状态随机信号的模拟分析与研究	沈向东(141)
基于模糊化理论的网络故障分析系统的研究	胡凤彦 等(143)
基于材质贴图技术的交互三维水流效果实现	王晖(144)
论电子商务与数字城市的关系	赵仁辉 等(146)
基于模糊理论的智能网络故障定位的研究	郭洪武 等(147)
中小汽车企业经销商电子商务管理系统的设计	马桂林(148)
局域网中网上邻居互访“慢”的原因及对策	陈彤(150)
办公自动化应用探讨	李海卉(151)
浅谈未来图书馆电子阅览室发展对策	郑静(153)
航标遥测遥控系统的研究与实现	汪正纲(154)
浅析计算机网络安全防范策略	邹磊(156)
基于共建共享的图书馆数字资源整合问题研究	刘文哲 等(157)
基于 EIP 的企业内容管理系统的研究与实现	余本功 等(159)
浅谈地铁盾构施工中 PLC 自动化控制系统	廖欢(161)
浅谈三层体系结构应用系统	王伟雄(162)
软件产品的标准成本研究	张路(164)
信息技术与职校学科教学的有效整合的研究	杨明辉 等(166)
电子文件归档管理在自动化办公中的应用	冯宝云(167)
解开硬盘逻辑死锁的一种方法	邢涛(168)

*** 教育与培训 ***

贫困大学生职业素质与能力影响因素初探	许红芝(169)
浅析就业导向的职业院校建筑装饰专业建设	毛怀东 等(171)
新疆非英语专业维吾尔族民考民学生英语学习信念调查	闫兴红 等(172)
大学英语教学中的跨文化意识培养的探讨	石雪芬(174)
大学生对公共体育课教学建议的调查与分析	魏俊民(175)
随风潜入夜 润物细无声	李青(176)
基于 Web 的《新闻专业英语》教学初探	吴志红 等(177)
能力本位与高职教育中人才评价方法的研究	李江涛 等(179)
高校双语教学现状及对策研究	张瑞利 等(181)
关于“设计构成”教学方法的思考与实践	李彦(183)
自然习得顺序真的存在吗	王婷(185)
化工专业实验教学质量评价体系的构建与实践	洪晓瑛 等(186)
以人为本提升高校办公室管理成效	宋晓颖(187)
《免疫学检验》教学与弘扬航天人精神	邵健(189)
中国英语课堂上学习策略理论的探论	张冬瑜 等(190)
关于会计教学中学生职业判断能力培养的研究	王颖驰(192)
我国经济欠发达地区中小学美术教育存在质量问题及对策研究	李婷(193)
论家庭教育在大学生思想政治教育工作中所承担的角色综述	齐纳纳 等(194)
近年来我国高校德育内容研究综述	何凡(195)
“校企合作、顶岗实习”人才培养模式实证研究	吕一丹(197)
论成人学习的特点及其思想政治教育工作的开展	吴国君(198)
论会展专业创新人才培养	梁赫(200)
中等职业学校旅游专业历史学科有效教学初探	林奇兵(202)
中职中国历史文化课导入小议	马荣村(203)
试论高校毕业生出路指导	李运兰(205)
谈幼儿对常见标志的认识及社会性的发展	陈琨(207)
“三进三同”的高校学生教育管理模式初探	宋凡金 等(209)
论“微机原理与接口技术”的课程设置和改革	焦纯 等(210)

以儿童画为例浅谈幼儿艺术教育的非技术性特质	唐莲(212)	提高认识,完善土地储备制度	朱学敏等(230)
案例引领,任务驱动在机械 CAD/CAM 教学中的应用	陈英(213)	浅谈具象油画中的抽象意味	乔莉(232)
神经传导通路教学中运用案例教学的探析	李晓明等(214)	室内挥发性污染物生物毒性研究	金静(233)
我院服务行业发展的实践与思考	邓耀斌(215)	油水井水泥作业工艺的应用及分析	梅满春(234)
项目教学中“企业生产模式教学管理”课题探讨	郑健容(217)	高校数字图书馆发展趋势分析	闫文轩(236)
关于独立学院学生《高等数学》学习现状调查的几点思考	黄小平(219)	缩短烘梗丝机的空运转时间	何海娟等(237)
试论体育教育与学生个性培养	靳淑玫(220)	直面白色污染 根治尚需时日	郑国平(239)
高等教育中的组织学习	潘玲玲(221)	作业成本法下采油厂作业增值性研究	涂江红(240)
设计色彩教学改革与思考	魏学勇(222)	钦州市旅游文化建理性思考	张士伦(242)
技校类高职生心理健康状况调查	张俊峰等(223)	浅析呼和浩特市社区矫正制度	张丹等(244)
浅谈如何做好高职高专院校的辅导员工作	梁红等(224)	美军装备合同商保障分析	吕岳卿等(246)
		浅谈空气污染指数及改善空气质量的途径	周志波(247)
		浅谈日本语句的人称指向	谢步群(248)
		企业报“副刊”存在的问题及对策研究	殷亚红等(250)
		对我国服务业统计指标体系建立架构的思考	宋淑平(251)
		绿色公路:为雪域高原描春	安宇(253)
		论主题歌与电视剧的关系	韩海军等(254)
		机械类应用型工程师培养途径的研究与实践	须莹等(255)
		300MW 机组凝泵变频改造	李奋等(256)

*** 百家论坛 ***

中日两国国民体质监测的比较	卫业均(226)
2010 年南非世界杯对中国足球的启示	王力(227)
产品包装的色彩表现	王一如(228)
大学生人际关系的思考与对策	吴凤彬等(229)

**国家级核心期刊
《价值工程》杂志约稿函**

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于 1982 年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:中国技术经济研究会价值工程专业委员会、河北省技术经济管理现代化研究会。

《价值工程》是中国科技核心期刊(2008 年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国高等教育学会(价值工程分会)会刊、中国价值工程学会会刊。

《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文数据库收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

*** 栏目开设:**

本刊特稿、宏观经济、技术经济、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、现代营销、企业文化、人力资源、价值工程、工业工程、工程技术、科研与创新、生命科学、工程与质量、建筑与施工、安全生产、信息技术、农林科技、计算机应用、教育与培训、文史研究、职教探索、法制天地、百家论坛、理论与实践、医药研究等。

*** 投稿须知:**

1. 应另列:与中文相应的英文标题,作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。
2. 应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。
3. 基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。
4. “参考文献”若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。
5. 图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。
6. 文稿应执行法定计量单位。
7. “作者简介”,请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。
8. 为便于及时联系,请告知电话、电子信箱,并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。
9. 编辑部对来稿文章标题、内容有删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章,本刊有权入编数据库。
10. 切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

Value Engineering

(VE) Monthly
Started in 1982

Proc. of the VE Committee
of Chinese Technoeconomics
Society (Chinese Society of
Value Engineering)

Proc. of the VE Committee
of Chinese High Education
Society

Vol.29 8.b (Sum No.211)
Published in Aug. 18, 2010

Inscribed: Yuan Baohua
Honorary Adviser:
Yuan Baohua, Zhang Yanning,
Zhang Baoming, Su Ligong
Chairman of Editorial Board:
Huang Jinkui
Honorary Editor-in-Chief:
Gao Mingxin
Executive Editor-in-chief:
Gao Zhibiao
Vice Editor-in-Chief:
Wang Naijing, Shen Qiping,
Song Hui, An Jingwen

Chief Editor's Department:
Ma Huixia Shi Rui
Sponsor: Proc.the VE Committee,
China Institute of Technology and Economy
Editor: Editorial Team of VE
Publisher: Magazine Publishing
House of VE
Address: Room A501, Zhuoda Property House,
No.88 Huai'an Road
Tel: (0311) 83020178
E-mail: vezshjb@163.com
Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Lianmeng Printing
House, Shijiazhuang
Distributor: Shijiazhuang Post
Office
Subscriptions: Chinese Local
Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price: ¥30.00
Overseas Single Price: \$ 30.00
Open Publishing
ISSN 1006-4311
CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 Research on Coordinating the Science and Technology Resources Relationship at the View of Regional Innovation in Xi'an Wang Jinfu
- 3 Removing Doubts from Low-carbon Economy Huang Lei
- 5 Innovating Pension Service Development Model and Improving the Pension Service System Hu Yuqian, *et al.*
- 6 Research on Confirmation of High-tech Enterprise Evaluation Model Parameter Zhao Jiansheng, *et al.*
- 8 The Work of Counselor in Graduate Students Innovative Consciousness Cultivation Song Wenjuan, *et al.*
- 10 Cases Analysis and Comparison of Industrial Symbiosis Network Models in Calcium Carbide Process PVC Resin Industry of China Zhao Tao, *et al.*
- 12 Value Analysis Method Based on the Clients' Differentiation Wang Lili, *et al.*

SUPPLY CHAIN·VALUE CHAIN

- 14 Quality Chain Management: New Mode of Equipment Quality Management Tian Yan, *et al.*
- 15 Construction of the Value Chain to Customer Value Ascension Cui Jun

ENTERPRISE MANAGEMENT

- 17 Analysis of the Principle and Procedure of Enterprise Culture Construction in Petrochemical Industry Huang Binghai
- 19 Discussion on How to Strengthen the Accountancy Professional Ethics Education Wang Yuhua
- 20 Analysis of Logistics Development of SMEs Liu Yongmei
- 21 Chinese Real Estate Enterprise Internal Control Problems and Countermeasures Sun Jihui, *et al.*
- 23 Status and Problems of Henan Food Culture Resource Tourism Development Cui Lina
- 24 Analyzing the Comparative Advantages of Shandong Construction Industry Based on Porter's Diamond Theory Yang Jie, *et al.*
- 26 The Construction of Harmonious Performance Evaluation System Based on Enterprise's Sustainable Development Wu Junmin, *et al.*
- 28 Employee Personal Information Level Assessment Based on Fuzzy Comprehensive Evaluation Zhang Li
- 30 Comparative Study of Ancient Village Tourism Development and Management Bai Lu, *et al.*
- 31 Co-ordinating the Allocation of Resources, Strengthening the Economy of County Park in Hebei Province Gao Yinghua
- 33 Research on Outsourcing of New-style Oil Company Logistics Service Liu Guohong
- 36 The Use of Confucius "Ren" Thoughts in Human Resources Management Wu Bo
- 38 The Opportunities and Challenges of China's Logistics Industry Faced with the "Post-Crisis Era" Cui Yaqiong
- 39 Studies on the Function of Local Government in the Development of Industry Cluster Tian Weidong, *et al.*
- 41 Research on the Corporate Brain Drain Problem and Countermeasures Liu Baocheng
- 42 Research on Travel Resources at Zhangye in Hexi Corridor Based on Analyzing SWOT Mao Aili
- 44 Adhering to the "Five-oriented", Promoting Enterprise Honest Cultural Construction Tao Hongyu
- 45 Approach and Method of Raising Production Efficiency in the Assembly Workshop Li Qin, *et al.*
- 46 Empirical Analysis of Influencing Factors of Enterprise Energy Intensity in Wuhan City Hu Rui
- 48 Analysis of the Channel of Maoming Area Mobile Communications Operator Zeng Hailiang
- 50 Analysis of Foshan Electric Power Enterprise Culture Construction Zhong Xiaoru
- 51 Raising the Level of Installation Services ,Enhancing the Image of Power Enterprises Wang Yongquan

MODERN MARKETING

- 52 The Mechanism Study of Working-Learning Integration in the Marketing Degree Program Zhou Hongmin
- 54 The Four Major Role of Product Process Design in the Process of Product Operations Huang Jiaying, *et al.*

ENGINEERING&QUALITY

- 55 The Impact of Structure Selection in Design to the Project Cost Gao Ruijiang
- 56 Project Risks and Management Measures Xia Wei
- 57 Analysis of the Project Construction Modes Based on Agent System Liu Shuo
- 58 Research on Incentive and Restraint Mechanisms of Agent Construction System in China Zhang Junlan
- 60 Analysis of Phase Control Application in the Project Cost Huang Yunlong
- 61 Application of Skeleton in Bridge Engineering Design Jia Peng, *et al.*
- 62 Problems and Treatment of Concrete Construction Quality in Hydraulic Engineering Wu Jincheng
- 63 Specific Applications of Steel Fiber Reinforced Concrete in Road and Bridge Engineering Wu Wensheng
- 64 Application Analysis of Ground Penetrating Radar in the Geotechnical Engineering Testing Xu Zhijian
- 65 Analysis of Points of Creating Excellence in Road & Bridge Construction On-site Liu Jialiang
- 66 Effective Role of Bidding in Construction Cost Management Shen Lixia
- 67 Construction Control of Early Cracks in Mass Concrete Yang Zhengyuan, *et al.*
- 68 Analysis on Planning and Design of Tangshan Ecological Agriculture Park Shi Ningju, *et al.*
- 70 Application of Deep Foundation Pit Precipitation in Construction of Basement Foundation Engineering Xu Jie

BUILDING&CONSTRUCTION

71 Discussion on the Project Cost Management of Construction Unit Wang Xiaohong
 73 Discussion on Completion Accounts Audit of a Bridge Project Deng Xiaochun
 74 Analysis of Technique of High-rise Building Construction Ma Wenwu, *et al.*
 75 Control and Management of the Construction Progress of Civil Engineering Liu Guoqing
 76 Research on Properties of Polypropylene Fiber Concrete in Water Resources and Hydropower Engineering Ye Weimin
 77 The Realization of Saving Energy and Water in High-rise Building Water Supply and Drainage Wu Jinying
 78 Discussion on the Development of Seismic Design of Buildings Cai Jinlan
 79 Discussion on the Construction Enterprise Project Cost Control Points Xue Yugao
 80 Analysis of Various Types of Works Cooperate Measures in Civil Engineering Construction Luo Shangying
 81 Analysis of the Impact of Western and Traditional Culture to the Construction Sun Nan
 82 Analysis of the Use and Management of Asphalt Concrete Equipment Zhou Feng'en
 83 Brief Discussion on the Professional Quality Requirements in Construction Projects Management Gao Jianming
 84 Comparative Analysis of Construction Project Bidding under Different Valuation Method Wang Wei
 86 The Application of Green Building in Model of Sustainable Development Chen Wenhui
 87 Analysis of Relationship Between the Cement Performance and Durability of Concrete Zhao Xuli
 88 From the Pit Supporting Structure of Hangzhou Lake Station and Metro Century Avenue Station, Discussing the Advantages and Disadvantages of the Fourth Concrete Support Wang Shaoqing, *et al.*
 89 Traditional Culture of Modernism Chen Qing, *et al.*
 90 Discussion on Water and Energy Saving Measures in the Design of Building Water Supply and Drainage Wang Jingying
 91 Discussion on the Electrical Building Design of the Marketplace Zhang Guiyan
 92 Discussion on Green Building and Sustainable Design Chen Guangxiang
 93 Discussion on the Road and Bridge Bowl Full Support Construction Control Measures Zhang Weidong
 95 Analysis of Large Space Building Fire Control Wang Zhaoxia, *et al.*
 96 Analysis of Reinforced Concrete Floor Cracks Ji Hong

THEORIE&PRAXIS

97 Research on the Design of Remote Control Yang Shuai
 100 Multi-objective Programming Model of Oil and Gas Production and Allocation Problems and Its Empirical Study He Lihua, *et al.*
 102 Application of Hydraulic Sliding in Majialiang Air Return Shaft Wall Construction Su Yong
 104 The Reform of Main Water Purification Equipment in Water Purification Plant Wu Tao
 105 SWOT Analysis of the Construction of Regional Brand in Inner Mongolia on the Basis of Industrial Cluster's Economy Effect Tao Jun, *et al.*
 107 Application of Utility Theory in the Evaluation of Flight Safety Risk Gao Jianguo, *et al.*
 109 Review of Ecological Monitoring Technology and the Ecological Monitoring Status Li Songlin
 110 Residential Outdoor Environmental Design and Thinking Liu Tao
 111 The Perceived Service Quality Evaluation of the Mobile Communication Industry Chen Li, *et al.*
 113 The Index Analysis and Evaluation of Clean Coal Technology in Coal Enterprise Based on Circular Economy Liu Haitao, *et al.*
 114 Government and the Intermediary Organizations:the Interaction Analysis and Collaboration Mechanism Construction Chen Yahui
 116 Analysis on Waterflooding Characteristics of Low-permeability and Fracture-bearing Reservoir in Baolang Oilfield Jiang Benhong, *et al.*
 117 Application of Life Cycle Cost Management in the Shanghai LNG Project Xie Sumin
 118 Calculation For the Structures' Detail Fatigue Intensity DFR Value Under Corrosive Environment Peng Jianpeng, *et al.*

FINANCE&ECONOMICS

120 The Influence of Agricultural Subsidy Policy on Agricultural Income and the Countermeasures Zhang Qiping
 122 The Relationship of Stock Index Future and Spot's Price Han Min, *et al.*
 126 Based on Game Theory Judgment Acts of Incentive Stock Option Control Strategy Helian Zhiwei, *et al.*
 127 The ICAC Anti-corruption Contributed to Hong Kong Stocks Ranked First in the World Zhou Yao

IE

129 Analysis of Influencing Factors of Efficiency of Asphalt Blending Station Drying Roller Zhang Ruzeng
 130 Overview on the Development of Conversion Coatings on Steel Surface before Painting Yin Guiqin
 131 Formation Damage Mechanism in Increasing Production and Increasing Injection Work Han Baozhong
 132 Analysis and Application of CBM Injection/Compression Test Methods Huang Tianpeng
 134 Data Acquisition System Grounded on Virtual Instruments Technology Yu Xianhong, *et al.*
 135 Research on the Transition Between Industrial Design and Engineering Structure Design Zhou Haihai, *et al.*

IT

137 Studies and Expections on Road Judgement and Navigation of GIS-Transportation Chen Lin, *et al.*
 138 The Application of GIS in the Protection of Ancient Villages and Design of New Residential Quarters Huang Qiaofen, *et al.*
 139 Construction and Development of Land Information System Zhang Yu, *et al.*
 140 Application of Urban Remote Sensing in Digital City Zhu Wei, *et al.*
 141 The Simulate Analysis and Research of Automatic Line Typical Incontrollable State Random Signal Shen Xiangdong
 143 Research on Network Fault Analysis System Based on Fuzzy Theory Hu Fengyan, *et al.*
 144 Interactive 3D Water Flow Effect Achievement Based on Texture Technology Wang Hui
 146 Discussion on the Relationship between E-commerce and Digital City Zhao Renhui, *et al.*
 147 Research on Intelligent Network Fault Location Based on Fuzzy Theory Guo Hongwu, *et al.*
 148 The E-commerce Business Management Systems Designed for Small and Medium Auto Enterprise Ma Guilin
 150 Causes and Countermeasures of LAN Online Neighbor Visits "Slow" Chen Tong
 151 Discussion on Office Automation Application Li Haihui
 153 Discussion on the Development of Electronic Reading Room in the Future Zheng Jing
 154 Research and Implementation of Telemetry Buoy Remote Control System Wang Zhenggang
 156 Analysis of Computer Network Security Strategy Zou Lei
 157 Digital Resource Integration Research Based on Cooperative Development and Sharing Liu Wenzhe, *et al.*
 159 Research and Implementation of Enterprise Content Management System Based on EIP Yu Bengong, *et al.*

CONTENTS

161 Discussion on PLC Automatic Control System in Subway Shield Tunnel Construction	Liao Huan
162 Discussion on the Three Layer Architecture Applications	Wang Weixiong
164 The Standard Cost Research of Software Product	Zhang Lu
166 Research on the Effective Integration of Information Technology and Vocational Subjects Teaching	Yang Minghui, <i>et al.</i>
167 Application of Electronic Document Archive Management in the Automated Office System	Feng Baoyun
168 The Way to Unlock Hard Disk Logical Deadlock	Xing Tao

EDUCATION & TRAINING

169 Influencing Factors of Professional Quality and Ability of Poor College Students	Xu Hongzhi
171 Analysis of Architectural Decoration Specialty Construction of Employment Guidance in Vocational Colleges	Mao Huaidong, <i>et al.</i>
172 Xinjiang Non-English Majors Students of Uygur Minority Ethnic Students English Learning Beliefs Survey	Yan Xinghong, <i>et al.</i>
174 Discussion on Raising Cross-cultural Awareness in College English Teaching	Shi Xuefen
175 Investigation and Analysis on Teaching Suggestion of Collegers to Common Physical Education Lessons	Wei Junmin
176 Coming with the Wind in the Evening, the Rain Moisturized Everything Silently	Li Qing
177 The Research on Web-based Journalism English Teaching	Wu Zhihong, <i>et al.</i>
179 Research on Competency-based and Talent Evaluation Methods in Higher Vocational Education	Li Jiangtao, <i>et al.</i>
181 A Study on the Status Quo and Countermeasures of College Bilingual Education	Zhang Ruili, <i>et al.</i>
183 Thought and Practice of Teaching Methods of "Design Composition"	Li Yan
185 Natural Sequence Really Exists?	Wang Ting
186 The Establishment and Practice of the Teaching Quality Appraisal System in Chemical Engineering and Technology	Hong Xiaoying, <i>et al.</i>
187 People-oriented Management to Enhance the Effectiveness of the Office in the University	Song Xiaoying
189 The Teaching of The Inspection of Immunity and the Advocating of Astronauts Spirit	Shao Jian
190 A Critical Discussion of Learning Strategies in the Chinese EFL Classroom	Zhang Dongyu, <i>et al.</i>
192 Research on Students Professional Judgement Ability Training in the Accounting Education	Wang Yingchi
193 Quality Problems and Countermeasures of Arts Education of Elementary and Secondary in China Underdeveloped Area	Li Ting
194 Review on the Role of Family Education in College Students' Ideological and Political Education	Qi Nana, <i>et al.</i>
195 Moral Education Research in Chinese Universities in Recent Years	He Fan
197 Empirical Study on the "Cooperation between School and Enterprise, Post Practice" Personnel Training Mode in Higher Vocational Education	Lv Yidan
198 A Study of Characteristics of Adult Education of Ideological and Political Work	Wu Guojun
200 Innovative Training to Convention & Exhibition's Student	Liang He
202 Discussion on Effective Teaching of History in Secondary Vocational Schools Tourism Major	Lin Qibing
203 Tips on the Lead-in Activities in the Chinese Historical Culture Class	Ma Rongcun
205 Discussion on College Graduates Employment Guidance	Li Yunlan
207 Discussion on the Children's Understanding on the Common Signs and Social Development	Chen Kun
209 "Three Enters and Three Togethers" Management Model of University Students	Song Fanjin, <i>et al.</i>
210 Discussion on the "Microcomputer Principle and Interface Technology" Curriculum and Reform	Jiao Chun, <i>et al.</i>
212 Discussion on Non-technical Characteristics of Art Education for Children, Taking Painting of Children as an Example	Tang Lian
213 Application of Case Leading, Task-driven in Mechanical CAD / CAM Teaching	Chen Ying
214 Analysis of Case Teaching in Teaching of Neural Pathways	Li Xiaoming, <i>et al.</i>
215 Services Industry Development Practice and Thinking in Our College	Deng Yaobin
217 Discussion on "Production Mode of Teaching Management" Subject in Project Education	Zheng Jianrong
219 Thinking of "Higher Mathematics" Learning Survey about Independent School Students	Huang Xiaoping
220 Preliminary Study on P.E and Students' Training of Personality	Jin Shumei
221 Organizational Learning in Education Institutions	Pan Lingling
222 Color Design Teaching Reform and Thinking	Wei Xueyong
223 An Investigation on Mental Health of Higher Vocational Technical School Students	Zhang Junfeng, <i>et al.</i>
224 Discussion on the Work of Counselor in Higher Vocational Colleges	Liang Hong, <i>et al.</i>

SOCIAL SCIENCES FORUM

226 A Comparative Study of National Supervising Constitution between China and Japan	Wei Yejun
227 Inspiration of 2010 FIFA World Cup South Africa to Chinese Football	Wang Li
228 Color Performance of Product Packaging	Wang Yiru
229 Thought and Countermeasures of the Interpersonal Relationship of University Students	Wu Fengbin, <i>et al.</i>
230 Enhancing Knowledge to Improve Land Reserve System	Zhu Xuemin, <i>et al.</i>
232 Analysis of Abstract Imagination in Concrete Style Oil Painting	Qiao Li
233 Study on Biological Toxicity of Indoor Volatile Contamination	Jin Jing
234 Application and Analysis of Cement Construction Technology in Oil Well	Mei Manchun
236 Analysis of the Development Trend of University Digital Library	Yan Wenxuan
237 Shortening Idle Running Time of Baking Peduncle Silk Machine	He Haijun, <i>et al.</i>
239 Facing White Pollution Bravely, the Way of Eliminating the Problem Is Long Through	Zhen Guoping
240 Value-added Research of Oil Production Plant Operation Based on Operating Cost Method	Tu Jianghong
242 Thought on Building Tourism Culture in Qinzhou	Zhang Shilun
244 Analysis of Community Correctional System of Hohhot	Zhang Dan, <i>et al.</i>
246 Analysis on Contractor Support in USA Army	Lv Yueqing, <i>et al.</i>
247 Discussion on the Air Pollution Index and Ways to Improve Air Quality	Zhou Zhibo
248 A Preliminary Study of Japanese Personal Reference	Xie Buqun
250 Problems and Countermeasures of Enterprise Newspaper "Supplements"	Yin Yahong, <i>et al.</i>
251 Thinking of China Services Statistics Index System Framework	Song Shuping
253 Green Road: Increasing Brightness for the Snow-covered Plateau	Han Haijun, <i>et al.</i>
254 Discussion on Relationship between Theme Song and Teleplay	Han Haijun, <i>et al.</i>
255 Research and Practice of Mechanical Applied Engineer Cultivation	Xu Ying, <i>et al.</i>
256 Retrofit 300MW Unit Condensate Pump Frequency Control	Li Fen, <i>et al.</i>